

山西省市政公用事业协会简介

山西省市政公用事业协会成立于2016年6月1日，内设9个分支机构：市政工程、市容环卫、城镇供水、城镇供热、城市燃气5个分会及城镇排水、城市照明、城管信息、固废处置4个专委会。协会内设5个处室：秘书处、综合办公室、技术质量处、刊物编辑处、财务审计处。现有会员单位800多个。

本协会接受山西省民政厅的监督管理，业务主管单位是山西省住房和城乡建设厅。本协会的业务活动受中国市政工程协会、中国城市环境卫生协会、中国城镇供水排水协会、中国城镇供热协会和中国城市燃气协会的指导。

本协会全面贯彻落实党和国家关于城市基础设施建设的方针政策，积极为政府部门决策提供咨询服务，推动市政公用行业发展，维护市场竞争秩序，履行社会职能责任，完成业务主管单位交办的各项任务。

本协会组织开展市政公用行业科技创新、改革成果及全面质量管理的推广应用；为上级推荐精品优质市政公用工程；进行市政公用行业调查和信息发布；组织市政公用行业职业技术培训、论坛讲座和专业咨询等业务等，是山西省市政公用事业发展的重要社会力量。

Introduction to Shanxi Municipal Public Utility Association

The Shanxi Municipal Public Utility Association was established on June 1, 2016, with 9 branches: Municipal Engineering, Urban Appearance and Environmental Sanitation, Urban Water Supply, Urban Heating, and Urban Gas, as well as 4 specialized committees for urban drainage, urban lighting, urban management information, and solid waste disposal. There are currently over 800 member units.

This association is subject to the supervision and management of the Shanxi Provincial Department of Civil Affairs, and the business supervisory unit is the Shanxi Provincial Department of Housing and Urban Rural Development. The business activities of this association are guided by the China Municipal Engineering Association, China Urban Environmental Sanitation Association, China Urban Water Supply and Drainage Association, China Urban Heating Association, and China Urban Gas Association.

Our association fully implements the guidelines and

policies of the Party and the state on urban infrastructure construction, actively provides consulting services for government decision-making, promotes the development of the municipal public utilities industry, maintains market competition order, fulfills social functional responsibilities, and completes various tasks assigned by the business supervisory unit.

Our association organizes the promotion and application of scientific and technological innovation, reform achievements, and comprehensive quality management in the municipal public utility industry; Recommend high-quality municipal public works to superiors; Conduct investigations and information dissemination on the municipal public utility industry; Organizing vocational and technical training, forums, lectures, and professional consultations in the municipal public utilities industry is an important social force for the development of municipal public utilities in Shanxi Province.